
Dear Parishioners of Holy Cross parish, families, friends and Christmas guests, 

 

The season of Christmas is one of the most joyous times of the year.  May these days be 

an opportunity to spend with family and friends as, together, you celebrate God’s love for 

humanity by taking on our flesh and becoming one of us.  Do spend some time thanking 

God for his love and for the privilege of sharing in it. 

 

On behalf of the priests and parish staff, I would like to wish you all a Merry 

Christmas!  May Christ’s birth renew in you the wonder, joy and peace that God alone 

can give.  Thank you for your continued support of Holy Cross parish and thank you for 

your generosity which is demonstrated in so many ways. 

 

God bless you all! 

Father Joseph A. Mancini 

Administrator 

 

来自圣十字架堂代理本堂 Mancini 神父的圣诞信息： 

圣诞节是一年中最充满喜乐的日子。期望圣诞期不仅让我们有机会跟家人，亲朋好友团聚，

而更要庆祝我们的主基督因着爱而降生为人，成为我们中的一员。让我们花些时间来感谢

上主的爱，并让分享祂的爱成为我们的荣幸。 

谨代表司铎和堂区工作人员祝大家圣诞快乐！愿主基督的诞生在每位心里重燃只有天主才

能给予的渴盼，喜悦和平安。感谢你们对圣十字架堂的继续支持和不同方式的慷慨捐助。 

祝大家圣宠满溢！ 

代理本堂 Joseph A. Mancini 神父 

 

 


